
Elnökségi ülés
ELTE Pedagógiai és Pszichológiai Kar Hallgatói Önkormányzat

Jegyzőkönyv

2023. október 24. (18:08-19:34)
Helyszín: KAZY

Jelenlévők:

1. Fejes Zsófia Ügyvivő Elnök

2. Németh Fanni Megbízott Alelnök

3. Andrónyi Réka Megbízott Szombathelyi ügyekért felelős

alelnök

4. Horváth Szonja Megbízott Gazdasági Bizottság elnöke

5. Deák Barbara Megbízott Diákjóléti Bizottság elnöke

6. Wawra Máté Megbízott Kommunikációs Bizottság

elnöke

7. Lillik Dóra Megbízott Külügyi Bizottság elnöke

8. Harangozó Pálma Megbízott Tanulmányi Bizottság elnöke

9. Tóth Dorottya Panna Megbízott Rendezvényszervező Bizottság

elnöke

10.Czingráber Péter Perspektíva főszerkesztő

11. Layton Sandra Szervezetfejlesztésért felelős Bizottsági tag

12.Demetrovics Hanna Ellenőrző Bizottság elnöke

13.Szántó Lili Meghívott vendég

Az ELTE PPK HÖK Elnökségi ülése 9 mandátummal határozatképes.
Fejes Zsófia javaslatára az ülés jegyzőkönyvvezetője Demetrovics Hanna.
A javaslatot az Elnökség 9 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal egyhangúlag elfogadta.
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Az előzetesen kiküldött napirendi pontok a következők:

1. Aktualitások és beszámolók

2. Egyebek

Az Elnökség 9 igen, 0 nem és 0 tartózkodással egyhangúlag elfogadta a meghívóban rögzített
napirendi pontokat.

1. Aktualitások és beszámolók

Horváth Szonja arról számol be, hogy igényeltek tonert a nyomtatóhoz.
Deák Barbara azt osztja meg, hogy 18-án részt vett egy KÖB ülésen, ahol elfogadták a

kari pályázati kiírásokat, a közéleti határozatot és a titkár, illetve a mentorok fordításért kapott
összegének emelését is. 19-én elment egy SZÖB ülésre, amin a rendkívüli pályázatokról volt
szó, 21-én pedig szintén a rendkívüli páláyzatokról volt egy megbeszélése. 22-én elküldte a
közéleti utalási listát, 23-án pedig egy SZÖB ülésen vett részt, ahol a fellebbezések volt a
téma.

Harangozó Pálma 18-án és 19-én a delegált képzésekkel foglalkozott. Ezzel
kapcsolatban elmondja, hogy ma pótvizsgáznak néhányan, de egyébként a fő vizsga alkalom a
holnapi nap folyamán lesz.

Layton Sandra arról számol be, hogy a tegnapi nap folyamán Kovács Balázzsal
megtartotta a Bevonó tábor szekciótartóinak a képzést, amelyen 13-an vettek részt és az
online feedbackelést is kipróbálták. Emellett átszerkesztette a képzésterveket és az online
Bevonó feedback formot is elkészítette.

Németh Fanni 18-án részt vett a jubileumi esemény megnyitóján Fejes Zsófiával, majd
pedig Szatmári Gergővel összeállították a szülős képzéseket. 19-én szintén a jubileumon volt,
és az egész hét folyamán az elnöki program elkészítésével foglalatoskodott.

Lillik Dóra azt osztja meg az Elnökség tagjaival, hogy megkereste egy ifjusági
egyesület, akik az európai szolidaritási testület programjait csinálják és a holnapi nap
folyamán fog velük egyeztetni. Elmondja, hogy a mentorok időben végezni fognak a
fordítással és szeretne csinálni egy HÖK-ös szószedetet, hogy könnyebbé tegye a
magyar-angol fordítást.

Tóth Dorottya Panna arról számol be, hogy 17-én a Zenés Est meg lett tartva egy új
helyszínen és annyira jól sikerült, hogy lehet novemberre is szerveznek egyet. 18-án lezajlott
a Lélekfilmek, majd egy EHÖK Elnökségin vett részt, hogy helyettesítse Fejes Zsófiát. 19-én
elszámolta a Karibulit, majd pedig a jubileumon vett részt. 20-án Gólyabál megbeszélésen
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volt, 23-án pedig egy formális RSZB ülésen, és kiemeli, hogy nagy erőkkel készülnek a
Bevonó táborra.

Wawra Máté azt osztja meg a jelenlévőkkel, hogy 18-án felvettek még 5 jelentkezőt a
#mediagroupba, 22-én kikerült a szolidaritást közvetitő poszt és a mai napon, 24-én Tóth
Huba Benedek részt vesz helyette az EHÖK Kommunikációs ülésen.

Czingráber Péter 17-én a Mu Szinházban volt egy eseményen, valamint elmondja,
hogy a szerkesztőségi ülés várhatóan 25-én lesz megtartva. A hét folyamán 2 mű is
beérkezett, amelyeket kijavított, valamint részt vett a jubileumon. Elmondja, hogy elkezdték a
Verses Est szervezését, ennek kapcsán egyeztetett Dobi Hannával és előreláthatólag november
8-án vagy 9-én lesz majd esedékes.

Demetrovics Hanna 19-én részt vett a jubileumon, 23-án egy RSZB ülésen írt
jegyzőkönyvet, a mai napon pedig volt egy megbeszélése elődjével, Téglási Bertával a
Neptun Kliensről. Emellett azt osztja meg az Elnökséggel, hogy eddig 24-ből 17
küldöttgyűlési tagjelölt hozta vissza a jelölőlapját és 5 küldte el a bemutatkozását is.

Andrónyi Réka arról számol be, hogy a mai napon lesz még egy szombathelyi HÖK
ülése, valamint beszélt az étteremlánccal, ami ellátja majd őket a Gólyabálra.

Fejes Zsófia 18-án a jubileum oktatói megnyitóján beszédet mondott majd pedig részt
vett a fogadáson és a 19-i programokon is. Beszámol arról, hogy a mai napon a vezetői
értekezleten Zsolnai Anikó kiemelte, hogy köszöni a HÖK jubileummal kapcsolatos
munkáját. Felhívja az Elnökség figyelmét arra, hogy az ELTE Pályaválasztási Roadshowra
szükség lesz majd egy táblázatra, valamint elmondja, hogy 19-én lezajlott az ELTE szülői.

2. Egyebek

Deák Barbara azt osztja meg a jelenlévőkkel, hogy Sándor Fanni sajnos nem fogadta
el a felkérést, ezért szívesen várna javaslatokat valaki másra.

Layton Sandra felveti, hogy véleménye szerint a szervezetfejlesztés részeként fontos
lenne, hogy a Napkazy fel legyen díszítve. Emelett elmondja, hogy az Izabella utcai épület
büfésével meg lehetne beszélni egy közös PPK-s bográcsozást. Fejes Zsófia biztosítja afelől,
hogy a Napkazy díszítés lehetőségeinek utánajár és ha lehetséges, akkor erről egy design
pályázatot is létre lehetne hozni.

Fejes Zsófia megosztja az Elnökséggel, hogy beszélt Horváth Szonjával annak
kapcsán, hogy lehetne venni az Izabella utcai épületbe egy mikrót. Ezzel kapcsolatban
felkeresi majd a vezetőséget, hogy lehetséges-e.

Fejes Zsófia felhívja Németh Fanni figyelmét arra, hogy hamarosan el kell kezdenie
szervezni a HÖK-ös angyalkázást.
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A továbbiakban felmerült, hogy legyen-e HÖK-ös pulcsi és az Elnökség tagjai
megvitatják a felvetés minden aspektusát. Ennek kapcsán szóba jött az Animátori pulcsi, a
közös PPK-s táska és egy igényfelmérés ötlete is.

Nem érkezett több bejelentés, így Fejes Zsófia az ülést 19:34 perckor lezárja.

Budapest, 2023. október 24.

Fejes Zsófia Demetrovics Hanna
elnök elnök

ELTE PPK HÖK Ellenőrző Bizottság
ELTE PPK HÖK
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